
Van fractie 50 PLUS, George Lernout 
 
Is gedeputeerde het met 50PLUS eens dat de samenwerking met Belgie voor de inwoners van 
Zeeuws Vlaanderen op allerlei terreinen geen succes is geweest, maar zowel op menselijk als 
economisch vlak een onoverzichtelijk geheel was. ? 
Is gedeputeerde bereid om met Vlaanderen afspraken te maken voor de inwoners van Zeeuws 
Vlaanderen voor te toekomst, zodat verkeer met Brabant en de rest van Nederland mogelijk blijft en 
het gebeid niet geisoleerd wordt, dit ook met het oog op calamiteiten in de Westerschelde tunnel ? 
Zo ja op welke wijze wordt GS daar dan bij betrokken ? 
 


	samenwerking met Belgie

